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NOKIA有線イヤホン

Product
产品/產品/製品

Controls

E2102A说明书
材质：80g书纸
尺寸：展开444x105mm/折后148x105mm，折2折

Nokia Essential Wired Earphones E2102A

产品规格 / 產品規格 / 仕樣

Wearing style
Ear coupling 
Frequency response           
Transducer principle
Transducer size
Sound pressure level(SPL)
Impedance
Microphone sensitivity 
Microphone frequency response
Remote 

 Plug type

: Wired earphones
: Ear canal
: 20Hz to 20kHz
: Dynamic driver
: 10mm
: 97dB
: 32Ω
: -42±3dB
: 100Hz~10kHz  
: In-line one button microphone

: 3.5mm

Cable length
Weight : approx. 12g

: approx. 1.25m

User guide / 用户指南 / 用戶指南 / ユーザーガイド

Specifications

China RoHS

部件名称
Part name

有害物质

铅  
(Pb)

汞 
(Hg)

镉  
(Cd)

六价铬 
(CrVI)

多溴联苯 
(PBB)

多溴二苯醚 
(PBDE)

金属部件 (Metal parts)* o o o o o

电路模块 (Circuit modules) o o o o o

电池  (Battery) o o o o o

本表格依据 SJ/T 11364 的规定编制。
O: 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T 26572规定的限量要求之下。
X: 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出GB/T 26572 规定的限量要求。

RichGo Technology (Shenzhen) Co.Ltd is a licensee of the Nokia brand for 
earphones and mobile accessories. Nokia is a registered trademark of Nokia 
Corporation.

For product support, please visit http://www.nokia.com/shop/support or call 
4009993019 (CN)

触控操作／觸控操作／コントロール
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Safety guide
Important safety instructions

 

           

Do include this user guide if passing the product on to new users.
Please inspect the product before use. If there are signs of defects, please stop
using the product immediately. 

Preventing damage to health and accidents 

Keep this product, its accessories and packaging out of reach of young children or pets,
as these may pose choking hazards.
Please inspect the product before use. If there are signs of defects, please stop using
the product immediately.

 

Preventing damage to the product and malfunctions 
Always keep the product dry and avoid exposure to heat sources (including hairdryers,
heaters, prolonged strong sunlight etc.) as this may result in product deformation or
malfunction. The normal operating temperature of the product is 0 °C-40 °Cor 32 °F-104 °F.

 
 

Please do not use any attachments, accessories, or spare parts with the product unless they
are included with the product or recommended by RichGo Technology Co. Ltd. 
The product should only be cleaned, where necessary, with a soft, dry cloth.

Do not listen at high volumes, especially for extended periods, to prevent hearing injury.

Please read this user guide and warranty manual carefully before using the product for
the first time.

重要安全提示
在使用产品前请认真完整阅读用户指南及保固指南。 
请始终将本产品连同用户指南一起交给其他使用者。 
如果设备有明显的损伤，请不要继续使用。 

防止可能危害健康和引发事故的情况 
为了保护您的听力，请不要长时间使用高音量收听音乐。 
请将产品零件、包装零件和附件零件放置在儿童和宠物无法触及之处，
以防发生误食和窒息危险。
请勿在需要集中注意力的环境（例如道路上）使用本机。

防止产品损坏和故障 
保持产品干燥，不要将其暴露在极低或极高的环境温度下(吹风机、加热器、长时间日照等）
以防锈蚀或变形。 正常使用温度在0 °C至40°C之间。 
仅可使用由制造商提供或推荐的附件/配件/备件。
只用干燥的软布清洁产品。 

安全须知

安全注意事項
使用本產品前，請先認真及完整地閱讀用戶指南及保固指南（隨附提供）。 
交付給他人本產品時，請始終附上本安全指示。 
本產品明顯受損時，請勿使用。 

避免導致損害健康及意外事件。 
請勿長期聽高分貝的聲音，以避免聽力受損。 

請將產品零件、包裝零件和附件零件放置在兒童和寵物無法觸及之處，以防發 生誤食
和窒息危險。
請勿在需要集中注意力的環境（例如道路上）使用本機。

避免造成產品損壞和干擾 
請保持產品乾燥，並不可將其暴露於極高溫或極低溫環境(吹風機、暖氣、長期陽光照
射等)，以避免腐蝕或變型。正常使用溫度在0 °C至40°C之間。 
請務必使用製造商提供或建議的附件、配件和備用零件。 
清潔本機時，只可使用乾燥軟布。

安全須知 
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* Depending on your mobile phone operating system settings, the
button functions may not correspond exactly with those described
above/个别手机因软件设置不同，耳机按键对应功能会有差异/個別

手機因軟件設置不同，耳機按鍵對應功能會有差異/お使いのスマート

フォンによってボタンの機能が異なることがあります

* Button functions are not supported by PC/PC端不支持按键操作/

PC端不支持按鍵操作/パソコンはボタン操作に対応しておりません

o

o

o


